
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce
Dobromilice konaného dne 1. 11. 2019 v 18:00 hodin

v budově Regionálního muzea v Dobromilicích

Přítomni:

 viz prezenční listina zastupitelů obce Dobromilice

 viz prezenční listina občanů obce Dobromilice

Program:

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2.  Schválení programu veřejného zasedání
3.  Smlouva o smlouvě budoucí č. 1040016571/001– věcné břemeno E.ON
4.  Dotace z Olomouckého kraje na čištění kanalizace po bleskové povodni
5.  Darovací smlouva s Olomouckým krajem na pozemky č.parc. 1267/1 a 3629   

(chodník podél silnice)
6.  KIDSOK – příspěvek na dopravní obslužnost – dodatek ke smlouvě
7.  Výstavba garáží „na Hýblovém“
8.  Směna pozemků mezi obcí a panem Burešem
9.  Darování pozemků spolku FC Dobromilice
10.  Majetkoprávní záležitosti obce 
11.  Návrh na zrušení Směrnice k zadávání zakázek malého rozsahu ze dne 9.3.2017
12.  Návrh rozpočtu Mateřské školy Dobromilice na rok 2020
13.  Různé
14.  Diskuse
15.  Závěr

Ad 1) Zahájení , volba ověřovatelů zápis a zapisovatele

Zasedání zahájil  starosta Ing. Stanislav Mrňka v 18:01 a předal slovo místostarostovi Ing.
Josefu Prusenovskému,  který přednesl  návrh na pořízení  zvukového záznamu z průběhu
schůze.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dobromilice schvaluje, aby byla pořízena zvuková nahrávka 
dnešního zasedání obecního zastupitelstva.
Hlasování: Pro: 7 Proti: 2 (Žondrová, Bombíková) Zdrželo se: 0

Usnesení č. 71 bylo schváleno.



Místostarosta  dále  konstatoval, že starosta obce Dobromilice dle ustanovení § 92 odstav. 1
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, svolal veřejné zasedání
zastupitelstva obce.
O této skutečnosti byli občané řádně informováni, a že informace byla podle § 93 odst. 1
zákona o  obcích zveřejněna  na úřední  desce obecního  úřadu Dobromilice  v souladu  se
zákonem,  současně  byla  zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“  a  prostřednictvím
obecního rozhlasu. Dále konstatoval, že je přítomno všech 9 členů zastupitelstva, takže je
zastupitelstvo usnášení schopné.

Navrhl zapisovatele a ověřovatele zápisu.

Zapisovatel:  Hana Žurowská
Ověřovatelé:  Tomáš Antoníček, Martin Makiš

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Dobromilice určuje ověřovateli zápisu pana Tomáše Antoníčka a 
pana Martina Makiše, zapisovatelkou paní Hanu Žurowskou. 
Hlasování: Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 72 bylo schváleno.
Místostarosta přistoupil k dalšímu bodu jednání, a to schválení programu zasedání. 

Ad 2) Schválení programu veřejného zasedání

Místostarosta navrhl doplnit  program o bod č. 13 Schválení zadání územního plánu obce
Dobromilice. 
Hlasování: Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 73/1 bylo schváleno.
A o bod č. 14 Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k pozemkům č. parc.
3604 a 3605 s ÚZSVM 
Hlasování: Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 73/2 bylo schváleno.
K. Bombíková navrhuje stažení bodu č. 11 Návrh na zrušení Směrnice k zadáváním zakázek
malého rozsahu z r. 2017
Hlasování: Pro 3 Proti: 5 Zdržel se: 0

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce Dobromilice schvaluje  Program VZZO doplněný o body č. 13 a 14 
Schválení Zadání územního plánu obce Dobromilice a Smlouva o bezúplatném 
převodu vlastnického práva k pozemkům parc. č. 3604 a 3605.
Hlasování: Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 74  bylo schváleno.
Ad 3) Věcné břemeno E.ON – Smlouva o smlouvě budoucí č. 1040016571/001 o zřízení 
věcného břemene ve prospěch E.ON Distribuce a.s.

Starosta objasnil, že se jedná o přeložku vzdušného vedení v souvislosti s demolicí domu a 
po dotazu p. H. Žondrové na konkrétní dům upřesnil č. p. 279 (Langrovo). 

Návrh na usnesení:



Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí č. 1040016571/001 o 
zřízení věcného břemene ve prospěch  E.ON Distribuce a.s. a pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy.
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 75  bylo schváleno.
Ad 4) Dotace z Olomouckého kraje na čištění kanalizace

Starosta informoval, že obec Dobromilice získala z Olomouckého kraji dotaci ve výši 
150.000,- Kč na čištění kanalizace po bleskové povodni 13.6.2019, jejíž přijetí je nutno 
schválit zastupitelstvem obce.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu s ust. §85 písm. j) zákona č. 128/2000 Sb. o 
obcích přijetí dotace na akci „Přívalová povodeň 13.6.2019 a následné čištění 
kanalizace“ ve výši 150.000,- Kč.
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 76  bylo schváleno.

Ad 5) Darovací smlouva s Olomouckým krajem – bezúplatné nabytí pozemků

Starosta  informoval  o  připravené  darovací  smlouvě  s Olomouckým  krajem,  jedná  se  o
bezúplatný převod pozemků podél silnice směr na Doloplazy, ve správě Silnic Olomouckého
kraje.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatné nabytí pozemků parc.č. 1267/1 ostatní 
plocha o výměře 66 m2 a části pozemku parc. č. 3629 ostatní plocha o celkové výměře
1045 m2, dle geometrického plánu č. 429-78/2019 ze dne 30.5.2019 pozemky parc. 
1267/17 ostatní plocha o výměře 66 m2m parc. č. 3629/6 ostatní plocha o výměře 304 
m2, vše v k.ú. Dobromilice, a pověřuje starostu obce podpisem darovací smlouvy 
s Olomouckým krajem na tyto pozemky.
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 77  bylo schváleno.

Ad 6) KIDSOK - Příspěvek na dopravní obslužnost Olomouckého kraje

Starosta – je navýšen příspěvek pro rok 2020, vypočítán dle počtu obyvatel k 1.1.2019, a to
819 obyvatel.  Výše příspěvku pro rok 2019 byla stanovena 122.850,-  Kč (150,-  Kč na 1
obyvatele).  Je  nutno  uzavřít  s Olomouckým  krajem  Dodatek  č.  2  se  zmiňovanou  výší
příspěvku.

Návrh na usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.  2 ke Smlouvě o poskytnutí  příspěvku na
zajištění  dopravní  obslužnosti  Olomouckého  kraje  a  pověřuje  starostu  obce  jeho
podpisem.
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 78  bylo schváleno.



Ad 7) Záměr vybudovat garáže na pozemku po demolici domu „na Hýblovém“

Starosta – obrátili se na něj občané s požadavkem postavit si garáž blíže svých domovů, 
jedná se o zadní polovinu pozemku „na Hýblovém“, bývalou zahradu. Informace o záměru 
výstavby garáží byla vyvěšena na úřední desce, přihlásili se 3 občané se zájmem o stavbu 
garáže. Bylo by nutno udělat návrh geometrického plánu a studii výstavby garáže. Prodávaly
by se garáže jednotlivým vlastníkům. Je to jedna z možností využít tento pozemek. Cena 
prozatím stanovena nebyla. Dosud zbývá 8 let blokace pozemku.
K. Bombíková – nebylo by lepší nechat projednávanou parcelu na stavební pozemek?
H. Žondrová – jedná se o pozemek o velikosti cca 800 m2, myslí se, že to není vhodné na 
stavbu garáží, např. na Pospíšilovém nebo na Dokoupilovém by byly výhodnější pozemky. 
Zvážila by pozemek na stavební pozemek a dále si myslí, že nemůže být věcné břemeno na 
průjezd přes blokovaný pozemek po demolici.
J. Prusenovský – prověříme ještě na stavebním úřadě, občané by chtěli mít parkoviště i 
garáže v blízkosti domova.
H. Žondrová – stavební úřad bude vyžadovat přístup přes pozemek, na který byla poskytnuta
dotace.
Starosta – můžeme nechat vypracovat zastavovací studii a prokonzultovat se stavebním 
úřadem. 

Návrh na usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemků za účelem výstavby garáží
Hlasování:    Pro 7 Proti: 2 (Žondrová, Bombíková) Zdržel se: 0

Usnesení č. 79  bylo schváleno.

Ad 8) Směna pozemků s p. Ing. Burešem kolem budovy moštárny. 

J. Prusenovský – Moštárna je zahrádkářů, pozemek obce, okolní pozemky vlastní p. Bureš
s manželkou. Dne 13. 12. 2017 ZO odhlasovalo směnu pozemků, kdy byl připraven návrh
směny  pozemků  (2.600  m2).  Tento  bod  byl  chybně  odhlasován,  pozemky  jsou  ve  SJM
Burešových,  chybné  bylo  i  číslo  geometrického  plánu.  Vedle  moštárny  bylo  plánováno
parkoviště,  ale  nyní  jsou  plánována  stavební  místa,  tudíž  je  nutno  dostat  se  nějak
k pozemkům, které by nyní nabyl. Místostarosta ukázal situaci se zakreslenými pozemky ke
směně.  Následně budou vypracovány smlouvy o směně.

Návrh na usnesení
Zastupitelstvo obce ruší usnesení 41/ 2017 o směně pozemků mezi obcí Dobromilice a 
Ing. J. Burešem a zároveň schvaluje směnu pozemků mezi obcí Dobromilice a manžely
Jindřiškou a Jiřím Burešovými dle následujícího znění: Obec Dobromilice nabývá do 
majetku pozemek parc. č. 3602 o výměře 1218 m2, pozemek parc. č. 1232/21 o výměře 
368 m2, oddělený od pozemku parc. č. 1232/13 a pozemek  1232/20 o výměře 357 m2, 
odděleného od parc. č. 1232/2 dle geometrického plánu č. 397-107/2017. Část „b“ 
pozemku parc. č. 2/2 o výměře 354 m2 a část „d“ pozemku parc. č.  2/3 o výměře 290 
m2 dle geometrického dle geometrického plánu č. 433-109/2019. Manželé Burešovi 
nabývají do majetku pozemek parc. č. 3919/2 o výměře 1714 m2, odděleného od 
pozemku parc. č. 3919 dle geometrického plánu č. 399-172/2017. Nový stav pozemku 
parc.č. 5 o výměře 169 m2 dle geometrického plánu č. 433-109/2019 a pozemek parc.č. 
3 o výměře 805 m2, vše v k.ú. Dobromilice.



Zastupitelstvo pověřuje starostu uzavřením takto specifikované směnné smlouvy. 
Návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí obec Dobromilice. 
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 80  bylo schváleno.

Ad 9) Darovací smlouva s FC Dobromilice

J. Prusenovský – jedná se o pozemky u fotbalového hřiště vedle šaten.

Návrh na usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje darování fotbalovému klubu FC Dobromilice 
následujících pozemků: část „a“ pozemku parc.č. 360/1 ostatní plocha, o výměře 140 
m2, který je vytvořen rozdělením pozemku parc. č. 360/1, část „c“ pozemku parc.č. 
360/2, ostatní plocha, o výměře 0,32 m2, který je vytvořen rozdělením pozemku parc. č.
360/2, oba v k.ú. Dobromilice. Dělení pozemků je dle geometrického plánu č. 434-
110/2019.
Hlasování:    Pro 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 81  bylo schváleno.

Ad 10) Dodatek o prodeji domu č.p. 226

Pan starosta informoval, že Smolkovi žádají o prodloužení smlouvy na pronájem domu čp.
220, protože na č.p. 226 není dosud připojena el. energie. Mají tam prý už nainstalován kotel
za  více  než  100.000,-  Kč.  Navrhuje,  aby  jim  byla  dána  šance,  aby  dům  uvedli  do
obyvatelného stavu a přestěhovali se.
H. Žondrová: již na to měli cca ½ roku. 
Místostarosta: přislíbili jsme změnu rozvodné skříně, E.on dosud toto nezajistil. Myslí si, že
by bylo korektní tuto lhůtu na vyklizení domu prodloužit o dalších 6 měsíců od připojení domu
k el. energii. 
Starosta: chtěl by pokusit se zachránit „Jedličkovo“, které dosud chátrá.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě o prodeji domu č.p. 226 
panu Josefu Smolkovi a paní Janě Smolkové. Předmětem dodatku bude prodloužení 
lhůty na vyklizení a předání zpět obci užívané nemovitosti č.p. 220. Lhůta bude 
v dodatku stanovena na 6 měsíců od zapojení elektrické energie v domě č.p. 226.
Hlasování:   Pro: 8                 Zdrželo se:  1 (Žondrová)                 Proti: 0

Usnesení č. 82 bylo schváleno.

Ad 11) Směrnice na zadávání zakázek malého rozsahu

Starosta: apeluje na to, aby se zrušila směrnice, která je dle jeho názoru nadbytečná, není 
nutno shánět 3 členy komise, zákonem je stanovena 2 členná komise.
L.Nosek: nějaká směrnice by měla existovat, netýká se to jen dotací. Navrhuje nejprve 
vypracovat novou směrnici a pak teprve něco rušit. Nějaká pravidla a limity by měly být dány.
Žondrová: Před 2 lety se to schvalovalo. Proč nyní rušit?
Místostarosta: bývalý starosta chtěl, aby se směrnice schválila. Došlo k novelám, upravila se 
pravidla pro zadávání veř. zakázek, zjednodušilo se to, větší pravomoc starostovi. Nyní nám 



tato směrnice komplikuje život. Zákon o veřejných zakázkách, zákon o obcích, pravidla 
jednotlivých dotačních titulů jsou dostatečná. Myslí si, že je jednodušší a rychlejší nyní tuto 
směrnici zrušit a připravit novou jednodušší směrnici.
H. Žondrová: nemyslí si, že b\ ztěžovala práci, většina věcí není z dotací, je dobrá kontrola, 
myslí si, že i okolní obce určitě směrnice mají. Je to i věc transparentnosti, nemyslí si, že je 
dobré ji zrušit, když není připravena nová.
Starosta: změnily se zákony a naše směrnice není kompatibilní s těmito zákony. Hlasujme o 
zrušení.
Bombíková: proto chtěla stáhnout tento bod ze zasedání ZO, aby se to dalo ještě řádně 
projednat.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení Směrnice k zadávání zakázek malého rozsahu 
ze dne 9. 3. 2017.
Hlasování:   Pro: 6                Zdrželo se: 0          Proti: 3 (Žondrová, Bombíková, Nosek)

Usnesení č. 83 bylo schváleno.

Ad 12) Rozpočet mateřské školy Dobromilice na rok 2020

Předložila ředitelka mateřské školy.
Místostarosta: rozpočet obce se bude schvalovat až v měsíci únoru, proto by rozpočet MŠ 
byl jakoby „ve vakuu“, aby mohla ředitelka pracovat s konkrétními čísly.
Starosta: co se naplánovalo, bude splněno, letos MŠ hospodaří se 3.920.311 Kč, z toho 
dotace z obce je 579.000 (není to ani 1/6), další jsou vlastní zdroje, dotace z OK, státu. 
Návrh kopíruje letošní rozpočet – nárůst z 579.000,- Kč na 593.000,- Kč. Myslí se, že nějaká 
valorizace (14.000,- Kč) je přiměřená. Je nutno to dle zákona schválit – je to součást našeho 
rozpočtu. Jedna z největších položek cca 23.000,- Kč je očkování proti žloutence. Do 
rozpočtu je možno nahlédnout.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu MŠ  Dobromilice na r. 2020 
v předloženém znění.
Hlasování:   Pro: 8               Zdrželo se: 1  (Žondrová – neměla podklady)       Proti:0

Usnesení č. 84 bylo schváleno.
s
Ad 13) Zadání územního plánu

Místostarosta: materiály byly rozeslány, jedná se o zapracování různých vyjádření k zadání
územního plánu obce Dobromilice.
Starosta:  prvotní  fází  byl  sběr  informací  o  naší  obci.  Druhá  fáze  –  na  podkladě  těchto
informací  se  udělalo  zadání  územního  plánu  (vyjádření,  zákony,…)  Teprve  teď se bude
zpracovávat projekt. Čerstvá věc, která byla zpracována, je biologický průzkum. Nyní jsou
všechny podklady shromážděny, zpracovány do zadání. Tento měsíc jsou vyhlášeny dotace
na zpracování nového územního plánu, ale je nutno mít schváleno zadání nového ÚP. Nový
územní plán bude řešit např. nová stavební místa, připomínky občanů, firem. 



Ve chvíli,  kdy bude vypracován  1.  návrh  ÚP,  bude veřejná  debata,  kde se budou moci
občané  vyjádřit.  Např.,  zda  tu  bude  průmyslová  zóna,  výsadba  lesa.  Např.  včera  se
dozvěděl, že Doloplazy plánují vysadit ha lesa. Hájek „u Skale“ je nutno omladit (2.64 ha),
bude nutno to udělat na 2 etapy, jsou to nutné úpravy, byl zde již zástupce lesů ČR. Spoustu
věcí již máme zpracovaných a občané budou mít možnost se dále vyjádřit. Tímto zve občany
na další projednání.
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  důvodovou  zprávu  a  vyhodnocení  projednání
návrhu zadání územního plánu Dobromilice ve znění dle přílohy tohoto usnesení.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu s ust. §84 odst. 2 písm. y) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecním zřízení), ve znění pozdějších předpisů a dle ust. §6 odst. 5 
písm. b) a ust. §47 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, zadání územního plánu obce 
Dobromilice.
Hlasování:   Pro: 9               Zdrželo se: 0        Proti:0

Usnesení č. 85 bylo schváleno.

Ad 14) Smlouva o bezúplatném převodu parcel 3604 a 3605 do majetku obce

Jedná se o smlouvu s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k nemovité věci s omezujícími podmínkami č. UZSVM/BPV/2909/2019-BPVM a pověřuje
starostu jejím podpisem.
Hlasování:   Pro: 9               Proti: 0 Zdrželo se: 0         

Usnesení č. 86 bylo schváleno.
Ad 14) Různé
Doplnění člena finančního výboru
Místostarosta: doplnění člena finančního výboru místo Ing. Petry Doležalové. 
Libor Nosek: jednal s Pavlem Kumžákem, který by tuto funkci vzal.
Žondrová: zeptala se M. Makiše, zda by tuto funkce nevzal.
M. Makiš: je časově vytížený.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Pavla Kumžáka členem finančního výboru.
Hlasování:   Pro: 9               Proti: 0 Zdrželo se: 0        

Usnesení č. 87 bylo schváleno.

Rozpočtové opatření č. 8
Místostarosta přečetl  rozpočtové opatření č.  8,  které je v kompetenci účetní a starosty, a
objasnil  některé  body,  opravy   balkonů  na  bytovce,  úklid  obce  (dotaz  H.  Žondrová),
kamerový systém (dotaz K. Bombíková), zda je i včetně servisu. 
Místostarosta: je to pořízení kamerového systému, bude následovat servis a správa dat.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 8.
 



Starosta si vzal slovo:
1/ Jan Prusenovský – chodník od OÚ ke hřišti se odkládá. J.P. se sice vyjádřil souhlasně, ale
před vydáním stavebního  povolení  podal  námitku  (4  body),  stavební  úřad nemohl  vydat
stavební  povolení.  Nyní  se  stavební  úřad zabývá námitkami.  My nyní  nemáme stavební
povolení a nemůžeme žádat o dotaci. Uvidíme, jak staveb. úřad rozhodne. Bohužel vypršel
termín pro podání žádosti o dotaci. Časové zpoždění i zdražení stavebních prací.

2/  Jan  Prusenovský  –  30.10.2019  byl  předán  spis  ohledně  hřbitova  právní  kanceláři
Advokátní  kancelář  Ritter  Šťastný,  bude  nutno dotáhnout  soudní  jednání  do konce,  pan
Prusenovský vždy vymyslí další obstrukce. J.P. měl připomínky i k ocenění parcel. Dosud se
spor  nedaří  ukončit.  Pro  info  občanů:  pohřebiště  může  vlastnit  stát,  město,  náboženské
organizace. Vlastnictví fyzickou osobou je unikát. Na závěr jednání na katastru nemovitostí
se dozvěděl, že p. Prusenovský si na KN vyžádal cca před měsícem stejné informace jako
my nyní.

3/ Chodník „od Trněného k Mrňkovi“ – příští měsíc bude funkční. Sloup VO, rozhlas -  nebylo
v projektu zohledněno. Námitka ze SUS, vše se vysvětlilo

4/ Šenkýřka – nebyla dosud závěrečná kolaudace všech sítí. Teprve tento týden jsme získali
ze  životního  prostředí  rozhodnutí.  Za  týden  by  mělo  být  vydáno  kolaudační  rozhodnutí.
Dosud se ještě řeší odpojení různých přípojek kvůli demolicím. Je to časově náročné.

5/ K nahlédnutí „bioprůzkum“

6/ 6.9. 2019 proběhla dražba ½ nemovitosti „Dunková“, o kterou jsme měli zájem. Dražba
byla zahájena, trvala cca 20 minut, byla odložena. Zůstávají původní majitelé.

7/ Kulturní program: 
15.11. – divadlo v sokolovně, lampionový průvod, ohňostroj, výstava k 17. listopadu (profesor
na UP – bude mít asi i besedu v ZŠ)
30.11.  – rozsvěcení  vánočního stromu. Rozsvíceny budou 2 stromy. Smrk u obchodu je
v havarijním  stavu.  Vysazená  jedle  je  dosud  malá.  Obec  disponuje  několika  vzrostlými
jehličnany, bude zabetonována patka, v následujících možná 4 letech bude vánoční strom u
ZŠ a kostela.
20.12. – zpívání u betléma.

Ad 13) Diskuse

K.Bombíková: ve středu proběhla na OK konference ohledně zadávání veřejných zakázek –
účastnil se někdo od nás?
Starosta: bylo zasedání mikroregionu Němčicko.
H. Žondrová: 
1/ dotace na chodník? Z jakého fondu?
Starosta: SFDI – odvolání J.P. ke 14.10.2019 znemožnilo podání žádosti.
2/ popíjení alkoholu před obchodem a vykonávání potřeb u kontejneru. Bylo by nutno zkusit
to nějak řešit. Posedávají s alkoholem na veřejných prostranstvích.
Místostarosta: můžeme zkusit kamerový systém.



3/  nezametená  obec,  dlouhodobá  záležitost,  bylo  by  nutno  více  čistit  komunikace.  R.
Jančíková – i u jejich domu.
4/ Knihovna – přestěhovala se, ale nebylo dokončeno vše – vymalování (to už asi nebude),
žaluzie – jsou jen holá okna. Ve školce se objevily knihy na vypůjčení z prostor, které jsou
dle jejího názoru kontaminovány.
5/ Pan J. Prusenovský nařkl paní H. Žondrovou, že píše urážlivé e-maily na obecní úřad.
Žádala ho o vysvětlení a důkaz. Jak to provede? Už zvážil formu zveřejnění? Zprávy nebyly
určeny jen OÚ, byly zaslány i zastupitelům. 
Místostarosta: Dosud se nerozhodl, jak to zveřejní. H. Žondrová: žádá, aby to neprotahoval.
L. Kosmáková: kamera nad Dadákovým – kdy bude?
Starosta:  musí  se nejprve projednat  s PČR.  Dále  finanční  náklad – cca 70–80.000,-  Kč.
Ostatní kamery jsou v podobné cenové relaci. Snad bude vypsán dotační titul na tyto věci.
R. Jančíková: proč se nebude investovat např. míň peněz na hasič. zbrojnici a víc peněz na
kamery? Místostarosta: je lepší počkat na vypsání dotačního titulu.
R. Jančíková: jsou v plánu všude chodníky? U jejich domu je také špatný chodník.
Místostarosta: E.on bude dávat  NN do země, proto bude nejprve etapa od OU ke hřišti,
potom směr na Doloplazy. Bylo by samozřejmě dobře opravit všechny chodníky v obci. Ale je
to časově náročné. Snad v r. 2021 chodník „Ke hřišti“, r. 2022 „Na aleji“, ale potom už to
bude na novém zastupitelstvu.
Starosta: chodník musí odpovídat určitým parametrům. Pokud nebude, musíme ho udělat ze
svého rozpočtu.  Protože se bude  dávat  NN do  země,  i  na  to  je  nutno dbát,  aby  se to
následně  nerozbilo.  P.  Vláčil  bude  projektovat  chodník  k obchodu,  dále  od  pomníku
k bytovkám, kde není potřebná šířka. Nejprve ale el. vedení do země. Od SPÚ dostáváme
další pozemky a možná získáme i ještě další. Nechce aby znovu nastala situace, že se při
stavbě „objeví“ sloup el. napětí.
Kolem školky vede chodník ke garážím, ale dál nepokračuje. Před Kroupovým by se mělo
udělat parkoviště, ale je nutno vymyslet, jak to provést co nejlépe.
H. Žondrová: kdo zaplatil kontejner? Starosta: obec, alby bylo uklizeno.
H. Žondrová: vyzvěte je k úhradě faktury.
Starosta: k vyklizení byli vyzváni, ale nereagovali. Můžeme jim zkusit fakturu poslat.
M. Mrnková: na základě čeho vznesl protest pan J. Prusenovský při stavebním povolení na
chodník „od OÚ ke hřišti“? 
Starosta: ukázal, kde vede chodník, a že se dotýká jeho pozemků.

Ad15) Závěr
Místostarosta se rozloučil s občany a požádal Ing. Noska k přečtení usnesení.
Ing. Libor Nosek přečetl usnesení z dnešního zasedání.
Jednání bylo ukončeno ve 20:40 hod.

Ověřovatelé zápisu:  Martin Makiš ___________________

          

Tomáš Antoníček ___________________

Starosta: Ing. Stanislav Mrňka ___________________

Zapisovatelka: Hana Žurowská ___________________


